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Møtereferat 

05.01.2021 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 05.01.2021 på Thon hotell. 

Til stede 

Erling Brekke, Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Ove Corneliussen og Kåre Peder 

Rasmushaugen, Sverre Hamre og Irene Hagen. 

Ikke til stede 

Cecilie Næss  

 

Godkjenning av innkalling 

Kommentar til innkalling. kommer ikke alltid frem e-post til alle styremedlemer, 

ønsker SMS som fremtidig informasjonskanal. Ole Kristian skal også få denne, da 

Sverre ikke får SMS når han er på jobb. Sakslisten er: 1. Årsregnskap 2020, 

info/innlevering, 2. Årsmøte, hvordan løser vi det ift. Covid19, 3. eventuelt. 

 

 

Sak 01/21 Årsmøte, hvordan løser vi dette? 

- Powerpoint ordner Thorbjørn, alle sender sitt til han 

- Valgnemden består av leder Cecilie og medlemmer Irene og Sverre. 

- Tor sjekker med kommunen om kinosalen er ledig og hvor mange som kan 

være der. Fortrinnsvis Fredag 12.02.21 er aktuell evt. Torsdag 11.02.21 eller 

mandag 15.02.21. kl. 19.00 

- Styret ser for seg at vi organiserer ett årsmøte i 2022 som tar igjen det «tapte» 

fra året 2021 som ville vært normalt på årsmøte, som kake, kaffe, trekning av 

konkurranser m.m.  

- Tidspunkt for innkalling til årsmøte 22.01.21. sendes ut som e-post og SMS til 

medlemmene. Samtidig sendes det ut informasjon om utleie av 

Langevannshytta til medlemmene pålydende kr. 8000,-  per år. Søknad innen 

årsmøtet. 
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Sak 02/21 Eventuelt 

- Gruppesammensetning blir:  

- Fiskegruppa: NJFF båten må settes ut lenger ned i elva. Hytta og båten på 

Langevann er forslaget å leie ut hytta på åremål/årsbasis fortrinnsvis til 

medlemmer og flytte båten til Trytetjern. leder fiskegruppa får ikke noen 

fangstrapporter inn, og er det ønskelig å finne ut av bestanden i våre vann? 

Løsning på innrapportering av fisket må på plass. Prøvefisking må til, Erling 

tar ansvar. 

- Jaktgruppa: Angående innrapportering mangler det en del. Purre opp 

rapportering til de som ikke er registrert meldt inn. Storviltjakt Hjort/elg 

fortsetter ut januar, men noen deler av terrenget i sørenden utgår. Kåre P. 

Informerer partene om dette. 

- Riflegruppa: Har gått i pluss tross foregående år. ingen store ting, men ønsker 

å kjøre en dugnad på riflebanen og utstyr. 

- Haglegruppa: Innkjøp av hagle ble gjort 2 stk fra Magne Landrø as. 

Reservasjon på duer er gjort. Arbeider med søknad til Sparebankstiftelsen 

pågår, og blir gjort fortløpende.  

- Brøyting av banen opp til standplass må sjekkes, dette ordner de som er 

ansvarlig på banen. Thorbjørn ordner med dette. 

- Økonomi: Viktig å få på plass alt av regnskap fra de ulike gruppene.  

- Siden styreleder ikke har sendt informasjon relevant for årsmøtet og søknad 

om storviltjakt, gjøres dette med frist innen 20.01.21. Dette pga. Utfordringer 

med Corona og møteaktivitet før jul 2020 som skulle normalt vært avholdt. 

 

Møte hevet 

Møtet ble avholdt på Thon hotell. Etter møtet fikk vi servert julemiddag i tro 

tradisjon, og vi fikk servert juletallerken av Ivar Thoen på Thoen Hotell. Etter 

middagen fikk vi kaffe og kake, og siste rest av møtet ble gjennomført. Møtet ble 

hevet kl.21.50 av møteleder Thorbjørn. Neste styremøte blir 12.02.21 kl. 17.00. 

 

 

Referert av: Ove Corneliussen 

  

 


